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Vragen van het lid Van Helvert en Van der Molen (beiden CDA) aan de 
Ministers van Infrastructuur en Milieu en van Economische Zaken over het 
afbreken van een mast van de tweemastklipper Amicitia (ingezonden 27 juli 
2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht over het afbreken van een van de masten van de twee-
mastklipper Amicitia?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat door de groei van de commerciële zogenoemde 
«bruine vloot» de afgelopen decennia een achterstand is opgebouwd in 
kennis en kunde over veilig onderhoud van deze bijzondere schepen? 

Vraag 3
Deelt u de visie dat de certificering en het toezicht op de bruine vloot 
onvoldoende effect hebben op de veiligheid van deze schepen? Heeft u een 
beeld van de mate waarin keuringsinstanties zich bij controles richten op de 
wettelijke voorschriften? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wilt u dat met de Kamer 
delen? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoeveel menskracht de Inspectie Leefomgeving en 
Transport jaarlijks besteed aan controle op de veiligheid op de bruine vloot? 
Kunt u daarbij ook aangeven hoe zich dat verhoudt tot de groei van de sector 
en de controle in Duitsland en Denemarken? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de bruinevlootsector van historische schepen drastisch 
moet professionaliseren om de veiligheid van passagiers te kunnen waarbor-
gen? Zo ja, op welke wijze gaat u daarvoor zorgdragen?

1 https://www.onderzoeksraad.nl/nl/onderzoek/2264/mastbreuk-zeilschip-harlingen
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